
 

Referendum o zakonu o zdravstveni dejavnosti ne bo skrajšal čakalnih vrst! 

 

Verjamem, da spremljate dogajanja v zvezi zbiranjem podpisov za razpis referenduma o zakonu o 

zdravstveni dejavnosti. Prepričana sem, da za to pobudo stojijo zlasti ljudje, ki zagovarjajo prosti trg 

in konkurenčen boj za čim večji delež denarja v zdravstveni blagajni. Za javna sredstva naj bi na 

razpisu kandidirali vsi, ki imajo dovoljenja za opravljanje zdravstvene dejavnosti. To seveda pomeni 

razgraditev javnih zdravstvenih zavodov, pomeni, da bodo nekateri kovali dobičke; ljudje, predvsem 

tisti z resnimi obolenji, starejši, pa se bomo morali zadovoljiti z osiromašenim javnim zdravstvom. 

Pobudniki referenduma in žal tudi mnogi novinarji zavajajo ljudi z navedbami, kako bo vse narobe, 

če bo letos jeseni spremenjen zakon tudi uveljavljen.   

 

V SUS se že leta in leta zavzemamo za ohranitev javnega zdravstvenega sistema, za ločitev javne in 

zasebne dejavnosti, za ureditev koncesij, itd. Imamo blizu 100.000 podpisov, ki smo jih zbrali v 

Koaliciji za ohranitev javnega zdravstvenega sistema. V priloženem tekstu ministrstva za zdravje so 

kratki in jasni odgovori na vprašanja, ki jih navajajo pobudniki referenduma. 

Nujno je, da mi vsi, ki želimo zdravstvu dobro, ki smo za javno zdravstvo, v svojih okoljih 

organiziramo sestanke, srečanja, kjer bomo informirali čim več ljudi. Tudi pred stojnicami je nujno 

ljudi odvračati od podpore tistim, ki bolj kot na obolele mislijo na svoj žep. 

Ni res, da bodo odpravljene čakalne dobe, če bomo na referendumu glasovali proti novemu 

zakonu. Referendum je povsem nepotreben velik strošek, zato moramo biti odločno proti 

Za odpravo čakalnih dob je potrebno več sredstev, boljša organizacije dela in še in še. Predvsem pa 

se s sredstvi za zdravstvo ne smemo kovati dobičkov. 
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